



INFORMATION BULLETIN #5

Bell Canada Craft and Services

Sisters, Brothers, and Comrades,

This week, negotiations have progressed at a slower pace than anticipated. Nonetheless, we want to assure you that our position remains steadfast, and the discussions have continued to be constructive. We have initiated conversations surrounding critical topics, including benefits, wages, and other significant items such as job security.

Looking ahead, we have aligned our schedules to continue negotiations over the next two weeks, specifically during the weeks of November 3rd and November 10th.

We value your continued support and engagement throughout this process. Rest assured, we will keep you informed with regular updates as negotiations evolve.

Thank you for your solidarity.

Your bargaining committee,

**Paul Couvion
Marshall Saar
Steve Wanless**

**Alain Sevigny
Philippe Charron
Mathieu Bourbonnais**

Clayton Nunn,
National representative
RD/JSM/cv_SEPB343

Jean-Stéphane Mayer,
National representative



INFO-NEGO #5

Bell Canada Techniciens et employés auxiliaires

Consœurs, Confrères et Fratrie,

Cette semaine, les négociations ont progressé à un rythme plus lent que prévu. Néanmoins, nous tenons à vous assurer que notre position reste ferme et que les discussions continuent d'être constructives. Nous avons initié des conversations autour de sujets critiques, y compris les avantages, les salaires et d'autres points importants tels que la sécurité de l'emploi.

En regardant vers l'avenir, nous avons synchronisé nos emplois du temps pour poursuivre les négociations au cours des deux prochaines semaines, spécifiquement pendant les semaines du 3 novembre et du 10 novembre.

Nous apprécions votre soutien continu et votre engagement tout au long de ce processus. Soyez assurés que nous vous tiendrons informés avec des mises à jour régulières au fur et à mesure de l'évolution des négociations.

Merci pour votre solidarité.

Votre comité de négociation,

Alain Sevigny
Philippe Charron
Mathieu Bourbonnais

Jean-Stéphane Mayer
Représentant national
JSM/RD/cv_SEPB343

Paul Couvion
Marshall Saar
Steve Wanless

Clayton Nunn
Représentant national